
Rada Miasta Wloclawek

Protokol nr 3412021

XXXN Sesia w dniu 25 maja202l

Obrady rozpoczgto 25 mata202l o godz. 09:00, azakonczono o godz.12:12tego samego dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial24 czlottkow.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dgbczynski

4.ffi

5. Andrzej Gotgbieski

6. Krzysztof Grz4dziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

9. AgnieszkaJura - Walczak

10. Piotr Kowal

ll. Krzysztof Kowalski

I 2. Stanislaw Krzemieniewski

I 3. Zbigniew Lewandowski

14, Krystian Luczak

15, Jozef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



19.

I 8. E,lzbieta Rutkowska

Ewa Szczepariska

Malgorzata Szymariska

Daniel Tobjasz

Stani slaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zargbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwolit'rski

Ad. 1

Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XXXIV sesji

Rady Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w

Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 Monikq

Jablorisk4, a takae zebranych na sali dyrektor6w Wydziat6w Urzgdu Miasta, radnych Rady

Miasta VIII kaden cji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, Ze na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest l7 radnych'

azatem obrady sesyjne w dniu 25 maia br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXXN sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do

protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie

Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XXKII
sesji Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyia siE w dniu 11 maja 2021 roku, z

kt6rym radni mogli sig zapoznac i wniesi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i

uzupelnieri.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil. i2 wraz z zawiadomieniem o obradach

dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c

dyskusjg w tej kwestii zwrocil sig do radnych z zapytaniem czry wnosz4 zmiany do porz4dku

obrad.

Radni nie wnieSli zmian, natomiast Przewodnicz4cy Rady Miasta uwzglgdniai4c wniosek

Prezydenta Miasta zglosil propozycjg rozszerzenia porz4dku obrad w punkcie 5 o uchwalE w

sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizac.ii Miasta
Wloclawek.

20.

21.

22.



Ponadto z uwagi na 'tocz4ce sig przed Wojewod4 Kujawsko-Pomorskim postgpowanie
skargowe, zachodzi potrzeba podjgcia przez Radg Miasta Wloclawek uchwaly w sprawie
stanowiska odnosz4cego sig do rozpatrzenra skargi Pana K.J.

Zatem Przewodnicz4cy Rady Miasta zaproponowal, aby przedmiotowy projekt uchwaly
rozpattzony zostal w punkcie 22 porz4dku obrad.

Przewodnicz4cy Rady Miasta dodal ponadto, iZ wymienione projekty uchwal uzyskaly opinig

komisii stalych, zatem zostal spelniony',vym6g $ 55 Statutu Miasta'

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszeuenia porz4dku obrad XXXIV sesji Rady Miasta o uchwalg w sprawie przyst4pienia do

sporz4dzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Wloclawek na lata 2018-2028

w punkcie nr 5.

Wvniki glosowania

ZA:22,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

W),niki imienne:

ZA (22\

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, JanuszDEbczyiski, Andrzei Golgbieski,Krzysztof Grz4dziel,

.Ioanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski'

Stanislaw Krzemieniewski, krysfian \,vczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz

Piasecki, E,l2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata szymanska, Daniel Tobjasz,

Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNI (3)

Mariola Gawlowska, Jaroslaw Hupalo, Zbigniew Lewandowski

Glosowano wniosek w sPrawie:

rozszerzenia porz4dku obrad XXXIV sesji Rady Miasta o uchwalE w sprawie stanowiska w

przedmioci e rozpatrzenia skargi Pana K.J. punkcie w 22'

Wvniki glosowania

zA:Z2,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (22)

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, JanuszDgbczy,irski, Andrzej Gotqbieski,Y*zysztof Grz4dziel,

.loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Ikzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, krysfian Luczak, .Iozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz



Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz.
S tar-ri slaw Wawrzo nko ski, Katar zy na Zar ebska. .Tanusz Zi 6lkowski, Pi otr Zwo I if ski

NIEOBECNI T3)

Mariola Gawlowska, .Iaroslaw Hupalo, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczonej procedurze glosowania Przewodnicz4cy Rady przeszedl do realizacii porz4dku

obrad XXXIV sesji Rady Miasta.

Ad.2
lnformacia Prezydenta Miasta z dzialalnoSci w okresie migdrysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Woitkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoici
w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obeimuie okres od dnia 1 I maia 2021r.czyli od ostatniei sesii

Rady Miasta do dnia 25 maia202k. i przedstawia sig nastqpuj4co:

Dnia 2l ma.ia wydane zostalo Zarzqdzenie, zgodnie z kt6rym mieszkaricy Zawilla zdecyduj4,

na co przeznaczE p6l miliona zlotych. Zorganizowane bgd4 konsultacie w formie dialogu

spolecznego, ktore posluz4 zebraniu propozycji inwestycji do zreahzowania na tym osiedlu.

Wyznaczonoiu2 mieisce i czas spotkania. Mieszkafrc6w ZawiSla zaproszenie bqd4 I 1 czerwca.

o godz. 17.00, na boisko przy Zespole Szkol nr 8 przy ul. Willowei. Ogloszono wyniki konkursu

nu op.u"o*anie koncepcji przebudoury ulicy 3 Maja. Pierwsz4 nagrodg ottzymala pracownia

Sawiwa Sp. z o.o. z Warszawy. Zwycigzca oprocz nagrody finansowej otrzyma mo2liwoS6

przyst4pienia do negocjacji umowy na wykonanie dokumentacji projektowej. W ramach

zapobiegania epidemii covid dotychczas w powszechnym punkcie szczepien w Hali OSiR

turt"t"piono blisko siedem tysigcy os6b. Do 31 maja zapisanych jest ponad tysi4c szeScset

os6b, na czerwiec - ponad siedem tysigcy os6b. W ramach procedury zam6wieri publicznych

zawarto umowg na inwestycjg, ktorej celem jest turystyczne i rekreacyine zagospodarowanie

Zalewu Wloclawskiego. Umowg podpisano 2l maja z firm4 MOSTY KU.IAWY Krzysztof

Szymariski. WartoSc urno*y wynosi ok. 20 milion6w ztotych brutto, termin realizacji to

dwiescie dni kalendarzowych. Prezydent Miasta zakomunikowal takZe,2e w ramach zadah z

zakresu rewitalizacj i lqczna kwota ponad 1,3 miliona zlotych trafi w tym roku do wlaScicieli

lub uzytkownik6w wieczystych nieruchomoSci poloZonych w specialnei strefie rewitalizacii.

Ze wsparcia skorzysta dwunastu wnioskodawc6w. Zakoitczyl sig nabor zgloszen do konkursu

"Markowy Lokal Srodmiejcia202l". Celem konkursu jest wylonienie podmiotow o du2ym

potencjale. z wysokiej klasy produktami oraz wyroZniaj4cym siq poziomem obslugi klienta.

Wyniki konkursu zostan4 ogloszone do 9 lipca. W ramach zadah z zakresu polityki spolecznej

i zdrowia publicznego *. *rrystkich przychodniach Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej

wykonywane s4 szczepienia w ramach programu profilaktyki zakaheh wirusem HPV. .Test to

kontynuac.ia, realizowanego przez nas ju2 od kilku lat, programu adresowanego do l2-letnich

dziewcz4t. W zakresie ochrony Srodowiska w mieScie aktualizowana jest baza tzw.

,,azbestowa". Sukcesywnie trwa rozhczanie um6w na dofinansowanie usuwania azbestu. W

tym roku z miejskiego wsparcia na ten cel skorzysta 55 osob. Trwa nab6r do szk6l Srednich'

LEcznie przygotowano dla uczni6w ponad tysi4c szesiset miejsc. WSr6d nowych zawod6w,

kt6re bgdzie mozna zdobyc uczqc sig we wloclawskich szkolach, znajduj4 sig m.in.: technik

dekarstwa w Zespole Szk6l Budowlany ch czy technik robotyk w Zespole Szk6l Technicznych.

Po zakoriczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl

dyskusjg nad przedstawion4 informacj4 zwracai4c jednoczeSnie uwagg, aby pytania nie



odbiegaly od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawione.i
informacji z dzialalnoSci w okresie migdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Janusz Dgbczynski
- radny Joz,ef Mazierski
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Piotr Kowal
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska
- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za

gospodarowanie oclpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej oplaty.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia iak w uzasadnieniu do pro.iektu uchwaiy

dokonal Ki erownik Ref'eratu Gospodarki Komunalnej Maciej Szymariski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej oplaty rozpatrzyla otaz pozytywnie

zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie

przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmienia.j4cej uchwalg w sprawie vlyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej oplaty.

Wvniki slosowania

ZA: 22, PRZECIW: I, WSTRZYMUJQ SIf :

Wyniki imienne:

zA (22)

l. BRAK Gtr-OSU: 0. NIEOBECNI: I



.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Andrze.j Golqbieski, Krzysztof Grz4dziel,

Joanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw

Krzemieniewski, Krystran Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowskao Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski. Katar zy na Zar gbska, Janu sz Zi olkowski, Pi otr Zwo I i riski

PRZECIW (1)

Zbigniew Lewandowski

wsTRZYMU.rq SIE (l)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNI (l)

Mariola Gawlowska

po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podjgta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.4
uchwala zmieniajQca uchwalg w sprawie wysokoSci oplat za korrystanie z miejskich

obiekt6w i urzqAzifr sportowo-rekreacyjnych u2yteczno5ci publicznej pozostajqcych w

trwalym zarz4dzieosrodka Sportu i Rekreacji we wloclawku wrs;zz autopoprawk4'

Wprowadzenia do projektu uchwaly wraz z autopoprawk4 dokonala Agnieszka Zglobicka-

Skupniewic z z W y dzialu Sportu i Turystyki.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Kornisji staiej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4cq uchwalg w sprawie wysokoSci oplal'zakorzystanie z miejskich obiektow

r urz4dzen sportowo-rekreacyjnych uzyiecznoSci publicznej pozostaj4cych w trwalym

zarz4dzie OSrodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku wraz z autopoprawk4 rozpatrzyla oraz

pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. opinig w tej sprawie przedstawil

Przewodnicz4cy Komisji radny .Tanusz Ziotkowski'

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny .Tanusz DEbczyriski
- radny Piotr Czarnecki
- radny Krzysztof Kowalski
- Oyrektor Miejskiego Osrodka Sportu i Rekreacji we Wioclawku Piotr Ordon

- radny Piotr Czarnecki (Ad Vocem)



- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanisiaw Wawrzonkoski
- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny Piotr Kowal
- radny .Tanusz Dgbczyriski (Ad Vocem)
- radny Piotr Kowal (Ad Vocem)
- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski

Wobec !\yczerpaniazgloszehdo udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaiy zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wysokoSci oplaLzakorzystanie z miejskich obiektow

i urzqdzen spoftowo-rekreacyjnych uZytecznoSci publicznej pozostaj4cych w trwalym

,urt4iti" osrodka sportu i Rekreacji we wloclawku wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania

zA:16, PRZECIW: 7, WSTRZYMU.TQ SIQ: 1, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 1

W)'niki imienne:

ZA (16\

Krzysztof Grz4dziel. Joanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak'

piotr Kowal, Krystian \,uczak,Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Matgorzata Szymahska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski' Katarzyna

Zarqbska, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECIW (7)

Piotr Czarnecki, .Tanusz DEbczyfiski, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Jozef Mazierski

WSTRZYMUJE SIE (1)

.Tacek Bulawa

NIE,OBE,CNI (1)

Mariola Gawlowska

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

giosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

i*rut tautopoprawk4 iostala podjgta przezRadq Miasta w zaproponowanym brzmieniu'



Ad.5
Uchwala w sprawie prryst4pienia do sporz4dzenia zmiany Gminnego Programu
Rewitalizacii Miasta Wloclawek na lata 2018-2028.

Przedmiotowe zagadnienie iak w uzasadnieniu do projektu uchwaly przedstawiala Dyrektor
Wydzialu Rewitalizacji Aneta Chelminiak.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji

Miasta Wloclawek na lata 2018-2028 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia

Rewitalizacji. Opinig w tej sprawie przedstawiia Przewodnicz4ca Komisii radna Agnieszka

Jura-Walczak.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sqrawie:

Uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporz qdzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji

Miasta Wlociawek na lata 2018-2028.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr'OSU: 3, NIEOBECNI: i

Wyniki imienne:

zA (2r)

.lacek Buiawa, Andrzej GolEbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw

Hupalo, Agnieszka iu.u - Walczak, piott Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzenrieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr uczak,Iozef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz piasecki. blzbi"tu Rutkowska, Malgorzata Szymahska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katar zy na Zat gbska, .Tanusz Zi 6lkowski, Piotr Zwo li riski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czarnecki, .Tanusz

NTEOBECNI (1)

Mariola Gawlowska

Dgbczyriski, Ewa SzczePariska



Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania. stwierdzai4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uctrwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2021

rok.

Ad.7
U.tr*utu zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej

na lata 2021-2035.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniai4cej uchwalE w sprawie uchwalenia budzetu miasta

Wloclawek na202l rok oraz Uchwaly zmilniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej

prognozy Finansowej na lata 2021:2Cf.5 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,

omawiaj4c lEcznie r1niuny wprowadzone w obydwu projektach uchwal zar6wno po stronie

.vydatkOw jak i dochod6w w r62nych dzialach budzetu oraz w Wieloletniej Prognozie

Finarrsowej' na lata 2021-2035. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach

*pro*adzono m.in. w oparciu o wnioski zliolone ptzezposzczeg6lne wydzialy iak rownieZ w

wyniku przesunigcia Srodkow wynikaj4cych z zaisinialych potrzeb. W WPF urealnione zostaly

dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal wykaz przedsigwzigc wieloletnich'

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienia'

Opinie Komisji stalej Rad)'Miasta

UchwalE zmieniaj4c4 uchwalE w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2021 rok

rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoiu i Promocji Miasta'

Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisii radna KatarzynaZarqbska'

TakZeuchwaig zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej

na lata 2021-2035 rozpatrzy\a oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Bud2etu, Rozwoiu i

promocji Miasta. Opinig * iej spra-ie pizeastawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna

Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal' Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami'

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod

glosowanie ww. proiektY uchwal'

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2021 rok'

Wyniki glosowania

zA: IT.PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SI!: 5, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: I



W)'niki imienne:

zA (r7)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dztel,.loanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka.lura

- Wafczak, Piotr Kowal, Krystian N,uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta

Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonkoski, Katar zy na Zar gbska, Janusz Zi6lkowski, Pi otr Zwo liriski

wsrRZYMU.rE SIE (5)

Janusz Dgbczyriski. Andrzei Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef

Mazierski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNI (1)

Mariola Gawlowska

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzai4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podjEta pfzezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata2021-2035.

Wvniki glosowania

ZA: |7, PRZE,CIW: 0, WSTRZYMU.TE SIf : 5, BRAK Gtr,oSU: 2, NIE,OBECNI: l

Wvniki imienne:

zA (17)

.Tacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel,joanna Hofman-Kupisz, 'Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura

- Walczak. piotr kowal, Krystian \,uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta

Rutkowska, Bwa Szczepat'-rska, Malgotzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw

Wawrzonko ski, Katar zy na Zar Ebska, Janusz Zi6lkowski, Pi otr Zwol inski

wsTRZYMLl.rE SrE (s)

.Tanusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef

Mazierski

BRAK GLOSU (2)

l0



Piotr Czarnecki. Zbieniew Lewandowskr

NIEOBECNI (1)

Mariola Gawlowska

Po zakoilczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zo stala podj gta przez Rad g Miasta w zaproponowanym brzm i en iu.

Ad.8
Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w

sprawie pol4czenia oraz zmiany lokalizacii fitii bibliotecznych Miejskiej Biblioteki
Publicznej we Wloclawku oraz nadania statutu Mieiskiej Bibliotece Publicznej we

Wloclawku.

przedmiotowe zagadnienie iak w uzasadnieniu do projektu uchwaly przedstawiala Dyrektor

Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej Angelika Wyr4bkiewicz'

Nastgpnie przedstawio na zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego uchwaiy zmieniaj4cej uchwalg w sprawie

pol4czenia oru, t ruiy lokalizacji niii fiUtotecznych Miejskiej Biblioteki Publicznej we

Wtoclawku oraz nadaiia statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej we Wioclawku tozpatrryla

oraz pozytywrie zaopiniowaia Komiija Kultury i Sportu. Opinig w tej sprawie przedstawil

Przewodnicz4cy Komisii radny .Ianusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem'

Wobec braku zglosze(r do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie

pol4czenia orut z iaiy lokalizacii ntli uiutiotecznych Miejskiej Biblioteki Publicznej we

Wloclawku oraz nadania statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej we Wloclawku'

Wvniki glosowania

zA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 1, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

ZA (22\

lt



Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski. Andrzei Golgbieski ,Krzysztof Grzqdziel. Joanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, ElZbi.tu Rutkowska, Ewa Szczepat'rska, Malgorzata Szymariska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

wsrRZYMU.rE SIE (l)

Piotr Czarnecki

BRAK GI-OSU (1)

Piotr Kowal

NIE,OBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

lostatapodj qta pt zez Radq Mi asta w zaproponowanym brzm ieni u'

Ad.9
uchwata w sprawie ustalenia terminu Dni wloclawka w 2021roku'

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly przedstawiala Dyrektor

Wydzialu Kultury, Promocj i i Komunikacj i Spoiecznej Angelika Wyr4bkiewicz'

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww' zagadnienie'

Opinia Komisji staiej RadY Miasta

Uchwalg w sprawie ustalenia terminu Dni Wloclawka w 2021 roku tozpattzylaoraz pozytywnie

zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy

Komisji radny .lanusz Ziolkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal' ze otwiera

dyskusiq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. Projekt uchwatY.

Glosowano w sprawie:

Uchwa}ywsprawieustaleniaterminuDniWioclawkaw202lroku.

Wvniki slosowania

ZA:23,PRZE,CIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GI-oSU: 1. NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:

zA (23)

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, JanuszDEbcryhski, Andrzei Golgbieski,Krzysztof Gtzqdziel,

Joanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak,Jozef Mazierski, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbielaRutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska.

Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, Janusz Ziolkowski, Piotr

Zwoliriski

BRAK GI-OSU (1)

Piotr Kowal

NTEOBECNI (l)

Mariola Gawlowska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzai4i ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostalapodjEta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad. l0
U.t *utu w sprawie przyjgcia sprawozdaniazrealizacii,,Rocznego Programu wsprilpracy

Gminy Miasto Wloclawek z otganizacjami pozarzqdolvymi oraz podmiotami

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoSci poZytku

publicznego i o wolontariacie, na rok 2020".

Sprawozda nie z realizacli ,,Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy Miasto Wloclawek z

oiganizacjami pozarz4dowymi oraz podmioiami wymienionymi w art. 3 ust- 3 ustawy z dnia

24 kwietni a 2003 r.'o diialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020"

przedstawiala Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznei i Zdrowia Publicznego El2bieta

Dynarska.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji stalej RadY Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia sprawozdania z realizacji ,'Rocznego Programu wsp6lpracy

Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarz4dowymi oraz podmiotami wymienionymi

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnial+ t*ietnia 2003 r. o dziil.alnoSci po2ytku publicznego i.o

wolontariacie, na rok i020" rozpattzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja

Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznei. OpiniE w tej sprawie przedstawiia Przewodnicz4ca

Komisji radna Ewa SzczePariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. proiekt uclrwalY.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia sprawozdania z realizacii ,,Rocznego Programu wspolpracy

Gminy Miasto Wloclawek z organrzaclami pozarz4dowymi oraz podmiotami wymienionymi

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia2003 r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i o

wolontariacie, na rok 2020".

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECiW: 0, WSTRZYMUJE SIf: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (22)

.Tacek Bulawa. Piotr czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski,Krzysztof Gtz4dziel,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupaio, Agnieszka .Tura - Walczak, Krzysztof Kowalski'

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian\,uczak, J6zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz

Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata szymariska, Daniel Tobjasz,

Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNI (1)

Mariola Gawlowska

po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o wynikach

glosowania, stwierdzai4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

lostala podjgta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad. 1l
Uchwala w
tr-agodzenia

sprawieprzyjgcia,,MieiskiegoProgramuRozrvi4rywaniaProblemui
Skutk6w BezdomnoSci na lata202l -2025''

Miejski Programu Rozwi4zywania Problemu i l-agodzenia Skutk6w BezdomnoSci na lata2021

- 2025 przedstawii Dyrekior Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Piotr

Grudziriski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej RadY Miasta

Uchwalq w sprawie przyjgcia,,Miejskiego Programu Rozwi4zywania Problemu i tr-agodzenia

Skutkow BezdomnoSci na lata 2021 I 2025;' rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie

zaopiniowala Komisja Zdrowia. Rodziny i Opieti Spoiecznej' OpiniE w tej sprawie

przedstawi la Przewodn icz4ca Kom i sj i radna E wa S zczepariska.
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Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia,,Miejskiego Programu Rozwi4zywania Problemu i tr-agodzenia

Skutkow BezdomnoSci na \ata2021 - 2025".

Wyniki slosowania

ZA:20, PRZE,CIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK Gtr,OSU: 4, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczynski, Andrzej GolEbieski, Krzysztof Gtz4dziel,

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski' Stanislaw

Krzemieniewski, Krystian Liczak, .Tozef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

E,l2bieta Rutkowska, E*u Szczepafsk a, Malgorzata Szymafiska, Stanislaw Wawrzonkoski'

Katarzy na Zargbska, .Tanusz Zi 6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (4)

.Taroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Daniel Tobjasz

NIE,OBE,CNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzai4c ponadto , Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podjgta przezRadq Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad. 12

Uchwala w sprawie okreslenia wzoru wniosku o pYzyznanie dodatku mieszkaniowego

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego'

Wprowadzenia do projektu uchwaly okreSlaj4cej wz6r wniosku o przyznanie dodatku

mieszkaniowego oraz wz6r deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego dokonal Dyrektor

Mieiskiego Osiodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Piotr Grudzinski'

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww' zagadnienie'

Opinia Komisji statej RadY Miasta

UchwalE w sprawie okreslenia wzoru wniosku
wzoru deklaracii o dochodach gospodarstwa

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz

domowego rozpatrzyla oraz jednomy(lnie
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pozytywnie zaopiniowala Komisia Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie
przed stawi la Przewodn icz4ca Komisi i radna Ewa S zczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okreslenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz

wzoru deklaracii o dochodach gospodarstwa domowego.

Wvniki glosowania

zA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.Tq SIQ: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI:

Wvniki imienne:

ZA (22\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz DEbczyfski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,

Jarosiaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,

Zbigniew Ll*andoinrski, Krystian tr-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik' Arkadiusz

Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz'

Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbika, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (2)

.Toanna Hofman-Kupisz. Piotr Kowal

NIEOBECNI (1)

Mariola Gawlowska

po zakonczeniu procedury gtosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania. stwierdzaj4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostatapodj gta przezRadg Mi asta w zaproponowanym brzmieni u'

Ad. 13

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Paristwowego Funduszu

Rehabilitacji Osdb Niepelnosprawnych prryznanych Gminie Miasto Wloclawek na

realizacjg w 2021roku zada fi na rzecz osrib niepelnosprawnych.

podzial Srodk6w panstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych ptzyznanych

Gminie Miasto Wloclawek iarealizacjgw202l roku zadari narzeczos6b niepelnosprawnych

jaki zostal zaproponowany w projekcie uchwaly zaprezentowal Dyrektor Miejskiego OSrodka

Pomocy Rodzinie we Wloclawku Piotr Grudziriski.

NastEpnie przedstawionazostalaopinia komisji rozpattuj4cej ww' zagadnienie'
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Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie podzialu Srodkow Paristwowego Funduszu

Rehabilitacii Os6b Niepeinosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek natealizaciE

w 2021 roku zadah na rzecz os6b niepelnosprawnych rozpaftzyla oraz iednomySlnie

pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie

przedstawi la Przewod ntczqca Kom i si i radna Ewa S zczepariska'

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze1 do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY'

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie podzialu Srodkow Panstwowego Funduszu

Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych'przyznanych Gminie Miasto Wloclawek narealizacig

w 2021 roku zadan narzeczos6b niepelnosprawnych'

Wyniki slosowania

ZA:21, PRZE,CIW: 0, WSTRZYMU.TE SIQ: 0, BRAK Gtr-oSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zA (2r)

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz DEbczyriski, Andrzej Gotgbieski' Krzysztof GtzEdziel'

Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal' Stanislaw Krzemieniewski'

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta

Rutkowska. Ewa Szczepanska. Malgori2ata Szymanska, Daniel Tobjasz' Stanislaw

wawrzonkoski, Katar zyna zargbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (3)

.Toanna Hofman -Kupi sz, Krzy szto f Kowal ski, Wanda Muszal ik

NIEOBECNT (1)

Mariola Gawfowska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o wynikach

glosowania, stwierdzai4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podigta przezRadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad. 14

uchwala w sprawie prryigcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnosci

Warsztatu Terapii Zuig.io*"i we Wloclawku prry ul. l-aziennei 6 prowadzonego przez

Pofski Zwi4zek Niewidomych za rok 2020.
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Ad. 15

Uchwala w sprawie przyigcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci

Warsztatu Terapii Zajgciowej we Wloclawku prry ul. Wiejskiej l4 prowadzonego przez

Towarrystwo Przryiaci6l Dzieci za rok 2020,

Wprowadzenia do procedowanej tematyki dotycz4cej oceny dzialalnoSci Warsztatu Terapii

Zaigciowei we Wiociawku przy ul. N,aziennej 6 prowadzonego przez Polski Zwi4zek

Niewidomycfi za rok 2020 orazdzialalnoSci Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wloclawku przy

ul. Wieisklej 14 prowadzonego ptzez Towarzystwo Przyiaci6t Dzieci zarok 2020 dokonal

Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Piotr Grudziriski.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienia'

Opinie Komisji stalej Rady Miasta

UchwalE w sprawie przyigcia sprawozdania i dokonania rocznei oceny dzialalnoSci Warsztatu

Terapii Zajgciowei *e Wioclawku przy ul.\-aziennej 6 prowadzonego ptzez Polski Zwi4zek

Niewidomy ch za rok 2020 rozpatrzyla oraz jednomyslnie pozytywnie zaopiniowala Komisja

Zdrowta, Rodziny i Opieki Spotecinej. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca

Komisji radna Ewa SzczePanska.

Tak2e uchwalg w sprawie przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznei oceny dziaialnosci

Warsztatu Terapii Zajgciowej 
-*L 

Wtoctawku przy ul' Wieiskiei 14 prowadzonego przez

Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci za rok 2020 
-rozpatrzyla 

oraz jednomySlnie pozytywnie

zaopiniowala Komisia Zdrowia, Rodziny i Opleti Spolecznej' Opiniq w tei sprawie

przedstawi la Przewodn iczqca Komi sj i radna Ew a Szc'zepanska'

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. ProiektY uchwal.

Glosowano w sPrawie:

Uchwaly w sprawie przyigciasprawozdania i dokonania

TerapiiZa.iEciowej we Wloclawku przy ul' Laziennej 6

Niewidomych za rok 2020.

Wyniki glosowania

ZA:2Z,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIf : 0, BRAK Gtr,oSU: 2, NIEOBECNI: 1

W)'niki imienne:

zA (22)

.Iacek Bulawa, Piotr czarnecki, .Tanusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieskl Krzysztof Gru4dziel,

.Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Y:rzysztof Kowalski' Stanislaw

Krzemieniewski, Krls .'.an nuczak, .T6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

rocznej oceny dzialalnoSci Warsztatu

prowadzonego przez Polski Zwi4zek
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ElZbieta Rutkowska. Ewa Szczepanska,Malgorzata Szymat'rska, Daniel Tobiasz, Stanislaw

Wawrzonko ski, Katar zy na Zar Ebska, .Tanusz Zi6lkowski, Pi otr Zwo liriski

BRAK GI.OSU (2)

Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT ( r)

Mariola Gawtowska

Po zakor'rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

giosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjgciasprawozdania i dokonania rocznei oceny dzialalnoSci Warsztatu

Terapii ZaiEciowei *e Wloclawku przy ul. Wiejskiej 14 prowadzonego przez Towarzystwo

Przy.iaci6l Dzieci za rok 2020.

Wyniki glosowania

zA:2Z,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: I

W)'niki imienne:

zA (22)

.Tacek Bulawa. Piotr czarnecki, .Ianusz Dgbczyhski, Andrzej Golgbieski, .laroslaw Hupalo,

Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski'

Z6igniew Lewandowski, Krysti an ]luczak, Iozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz

Pias=ecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz,

Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbska, .Tanusz Zi6lkowski. Piotr Zwolifiski

BRAK GT OSU (2)

Krzy sztof Grzqdziel,.loann a Hofman-Kupi sz

NTEOBECNI (1)

Mariola Gawlowska

po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzai4c ponadto o 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostatapodj gta przez Radq Mi asta w zaproponowanym brzm i en i u'

Ad. 16

U"ft*"fu zmienia,i4ca uchwalg w sprawie okreSlenia ,,Zasad udzielania dotacii celowei ze

Srodkriw bud2etu 
-Gminy 

Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w zwi4zanych z
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ochrong powietrza poprzez redukcig niskiej emisji zanieczyszczefi na terenie Gminy
Miasto Wloclawek".

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonata Dyrektor Wydzialu Srodowiska Monika Szudzikowska.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

lJclrwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie okreSlenia ,,Zasad udzielania dotacii celowei ze

Srodkow budzetu Gminy Miasto Wloctawek na dofinansowanie koszt6w zwi1zanych z ochron4

powietrza poprzez redukc.ig niskiej emisji zanieczyszczeh na terenie Gminy Miasto

Wloclawek" rozpatrzyla oraz'pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoiu i Promocii

Miasta. Opiniq w te.i iprawie przedstawiia PrzewodniczqcaKomisji radna KatarzynaZarqbska'

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny .Tanusz Dqbczynski

Po wyczerpaniu zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaiY.

Glosowano w srrrawie:

Uclrwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie okreslenia ,,Zasad udzielania dotacii celowej ze

Srodkow bud2etu Cr"iny Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w zwiqzanych z ochron4

powietrza pop.lzez redukcig niskiei emisji zanieczyszczeh na terenie Gminy Miasto

Wloclawek".

Wvniki glosowania

zA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBE,CNI: I

Wyniki imienrre:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanus zDqbczy'irski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Gtz4dziel,

Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski' Stanislaw

Krzemieniewski, Zbi"gniew Lewandowski, Krystian \'uczak,Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,

Arkadiusz piasecki. plzbi.tu Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel

Tobjasz. Stanistaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (l )

.Toanna Hofman-Kupisz



NIEOBECNI (1)

Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania" stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podiQta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l7
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty za zaigcie I
m2 pasa drogowego dla dr6g, ktrirych zarz4dc4jest Prerydent Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

doi<onala Dyrektor Wydziatu Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii Pawel Zy2elewicz,

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uclrwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty za zajEcie I mZ

pasa drogowego dla irog, kt6ry ch zarz4dca,jest Prezydent Miasta Wioclawek tozpattzyla otaz

pozytywnie zaopiniowat-a Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska' OpiniE w tej

sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e oglasza 5

minutow4 przerwg w obradach sesyjnych.

Wznowienie obrad po Przerwie.

Po przedstawieniu opinii Konrisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusig nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny piotr Kowal, ktory w imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

zgtoiit wniosek do procedowanej uchwaiy, ponadto radny poinformowal, Ze wniosek

skierowala pod obrady Komisji radna Katarzyna Zarqbska

- Dyrektor Vtiejskiego Zarzqdu-lnfrastruktury Drogowei i Transportu.Taroslaw Zdanowski

- radna Katar zy na Zar gbska

- radny Piotr Czamecki
- Zastgpca Prezydenta Krzysztof Kukucki

Glosowano wniosek w sDrawie:

wprowadzenia dodatkowej zmiany w uchwale zmieniaj4cej uchwatq w sprawie ustalenia

wysokodci stawek oplaty 
-za 

zajEcie 1 m2 pasa drogowego dla dr6g, kt6rych zarzqdcq jest

piezydent Miasta Wloclawek, polegaj4cej na zmianie zal4cznika do uchwaly poprzez

wykieSlenie w kolumrrie 10 w kom6rce Worki typu Big Bug' kontenery, odpady

wielkogabarytowe worki na Smieci, zalegai4ce w pasach drogowych wykreSlic Wrazry - Worki

typu Big-Bag.
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Wyniki glosowania

ZA'. 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIQ: 4, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 1

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania wniosek

zostal podjgty przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Po vryczerpaniu zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly wraz zprzyjgtym wnioskiem.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty zazajqcie 1 m2

pasa drogowego dla drog, ktory ch zarzqdc4 jest Prezydent Miasta Wloclawek wraz z

wnioskiem.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SI!: 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: I

W)'niki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz DEbczynski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Gtz4dziel'

.Toanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak' Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,Malgotzata Szymariska,

Daniel Tobiasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, Janusz Ziolkowski, Piotr

Zwoliriski

BRAK GI-OSU (I)

Ewa Szczepafiska

NIEOBECNI (1)

Mariola Gawlowska

po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4. ponaAto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostalapodjgta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu wrazzprzyjEtym wnioskiem'

Ad. l8
Uchwala w sprawie wskazania wstqpnych miejsc lokalizacii nowych prrystankriw

komunikacyjnych na terenie Gminy Miasto Wloclawek'

Wprowadzeniaiak w uzasadnieniu do projektu uchwaly Dyrektor Wydzialu Dr6g, Transportu

Zbiorowego i Energii Pawel Zy\elewicz.
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NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Rad), Miasta

Uchwalg w sprawie wskazania wstgpnych mieisc lokalizacii nowych przystankow

komunikacyinych na terenie Gminy Miasto Wloclawek rozpatrzyla oraz pozytywnie

zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. OpiniE w tej sprawie

przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Koniisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w srrrawie:

Uchwaly w sprawie wskazania wstgpnych miejsc lokalizacji nowych przystank6w

komunikacyjnych na terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wyniki elosowania

ZA:24.PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK Gtr'OSU: 0, NIEOBECNI: 1

W)'niki imienne:

zA (24)

.Tacek Bulawa, piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzei Golgbieski. Krzysztof Gtzqdziel'

.Toanna Hofman-Kupisz. .Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,

Malgorzata Szymanska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katatzyna Zargbska,

.lanusz Ziolkowski. Piotr Zwolinski

NIEOBECNT (1)

Mariola Gawlowska

po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach

glosowania" stwierdzai4" ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podigta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 19

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj?cych w 2021

roku oplat ,u ,rru*"nie i parkowanie pojazd6w usunigffch z dr6g Miasta Wloclawek na

parkingach strze2onych oraz wysokoSci koszt6w powstatych w wyniku odstqpienia od

wykonania dyspozycii usunigcia poiazdriw.

przedrniotowy projekt uchwaly przedstawii Dyrektor Wydzialu Komunikacii Pawel Zarqbski.
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Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

UchwatE zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie ustalenia wysoko5ci obowi4zuj4cych w 2021 roku

oplat zausuwanie i parkowanie pojazdow usuniqtych z drog Miasta Wloclawek na parkingach

strzezonych oraz wysokoSci koszt6w powstaiych w wyniku odst4pienia od wykonania

dyspozycji usuniEcia pojazd6w rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisia Gospodarki

Mieiskiei i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komis.li

radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny .Tanusz Dgbczynski
- Dyrektor Wydzialu Komunikacii Pawel Zarqbski

Wobec \\yczerpan ia zglosze|do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosoqano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2021 roku

oplat zausuwanie ip*t o*unie pojazdow usunigtych z drogMiasta Wloclawek na parkingach

strzezonych oraz wysokoSci koszt6w powstaiych w wyniku odst4pienia od wykonania

dyspozycj i usunigcia Poi azdow'

Wyniki qlosowania

zA:2Z,PRZECIW: 0, wSTMYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

ZA Q2\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz DEbczyriski, Andrzei Gotqbieski,,Krzy-srtof GrzEdziel

.loanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, irzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski'

Zbigniew Lewandowski, Krysti an \,ttczak, Jo-zef Mazierski, wanda Muszalik, Arkadiusz

piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz,

Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbika, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (2)

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal

NIEOBECNI (l )

Mariola Gawlowska
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Po zakohczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.20
Uchwala w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwalodawczej.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanistaw Wawrzonkoski zakomunikowal, 2e przedlo2ona

uchwala okresla zasady wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasady tworzenia komitet6w

inicjatyw uchwalodawczych, zasady promocji obywatelskich inicjatyw uchwalodawczych oraz

formalne wymogi..iakim musz4 odpowiadai skladane projekty. Wprowadzenie wymienionych

unormowari wynika z reahzacii art. 47a ust. 5 ustawy o samorz4dzie gminnym. Maj4c na

wzglgdzie powyzsze, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, i2 zasadnym iest podjqcie

przedmiotowej uchwaly.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Konrisji stalej Rady Miasta

UchwalE w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwalodawczei tozpattzyla oraz pozytywnie

zaopiniowala Komisja irorz4dku P.u-n.go i Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawil

Przewodnicz4cy Komisji radny Arkadiusz Piasecki'

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem'

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Jozef Mazierski
- Sekretarz Miasta Wieslawa Konopczyriska

wobec wyczerpan ia zgloszehdo udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww, projekt ucl-rwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawi e obywatelskiej i nicj atywy uchwalodawczei'

Wyniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 3, BRAK GLOSU: I, NIEOBE,CNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa. .tanusz Dgbczynski, Andrzei Golgbieski, Krzysztof GrzEdziel,.Toanna Hofman-

Kupisz. .Taroslaw Hupalo. Agnieszka .Iura - Walczak, Stanislaw Krzemieniewski' Zbigniew

Lewandowski. Krvstian luciak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, E,l2bieta Rutkowska.
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Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymafrska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski,

Kataruy na Zargbska, Janusz Zi 6lkowski, P i otr Zwo I iriski

WSTRZYMU.TE SrE (3)

P i otr Czarnecki, Krzyszto f Kowal ski, .I6zef Mazierski

BRAK GI-OSU (1)

Piotr Kowal

NIEOBECNI (I)

Mariola Gawlowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach

glosowania, stwierdzai4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

Iostala podjgta przezRadq Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad.2l
ffi-rtu w sprawie wezwania do usunigcia brak6w formalnych.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Komisii Skarg'

Wnioskow i Petycji iadny Piotr ZwLlifiski, kt6ry przedstawil stanowisko Komisji wypracowane

w procedowanei sPrawie.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodn icz4cy Rady Miasta poinformowal' ze otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem'

wobec braku zgloszefi do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. Proiekt uchwalY'

Glosowano w srrrawie:

Uchwaly w sprawie wezwania do usunigcia brak6w formalnych'

Wvniki glosowania

ZA:23.PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-oSU: l, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (23)

.lacek Bulawa, piotr Czarnecki, Janusz DEbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof GruqdzieL

.Toanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysrtof Kowalski'

Stanisiaw Krzemieniewski, Zbignie* ie*andowski, Krystian I'uczak,Jozef Mazierski' Wanda

Muszalik. Arkadiusz Piasecki. Elzbieta Rutkowska. Ewa Szczepaiska. Malgorzata Szymanska'

Daniel Tobiasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katafzyna ZarEbska, .Tanusz Ziolkowski' Piotr

Zwolinski



BRAK GLOSU (1)

Piotr Kowal

NIEOBE,CNI (1)

Mariola Gawlowska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostala podjEta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.2l
U.tr*utu w sprawie stanowiska w przedmiocie rozpatrzenia skargi Pana K'J'

przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski poinformowal. 2e pismem zdnia

5 ma.ia Z02l r. Woiewoda Kuiawsko-Pomorski poinformowal Radg Miasta Wloclawek o

zloteniu przez Pana K.J. skargi z dnia 22 kwieini a 2021 r. na Radq Miasta Wloclawek'

Woiewoda wyst4pil o przedsiawienie stanowiska w zakresie wskazanych zarzutow oraz

dol4czenie dokumentacji niezbEdnej do wyjasnienia splawy. wobec powy2szego podiqcie

niniejszei uchwaly jest uzasadnione.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Kornisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie stanowiska w przedmiocie rozpattzenia skargi Pana K"T' rozpalrzyla

Ko'risja Skarg, wnioskow i petycji. w wyniku przeprowadzonej analizy Komisja negatywnie

zaopiniowala ww. proiekt uchwaly. Negatywn4 opinig w tei sprawie przedstawii

Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwolinski'

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal' Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem'

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Jozef Mazierski

Wobec wyczerpan iazgloszehdo udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

giosowanie ww. Projekt uchwalY'

Glosowano w sPrawie:

Uclrwaly w sprawie stanowiska w przedmio cie rozpattzenia skargi Pana K"I'

Wvniki slosowania

zA:13. PRZECIW: 6. WSTRZYMUJq SIf,: 2, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: I
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W),niki inrienne;

zA (13)

Krzysztof Grz4dzie[.Toanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Krystian tr'uczak,

Arkadiusz Piasecki. ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska.Malgorzata Szymariska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwolinski

PRZE,CIW (6)

Piotr Czarnecki. Janusz Dgbczyriski, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski. Jozef Mazierski

wsrRZYMU.rE SIq (2)

Jacek Bulawa, .laroslaw Hupalo

BRAK Gr-OSU (3)

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik

NIE,OBECNI (I)

Mariola Gawiowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania" stwierdzaj4c ponadto .2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
-przyjqlastanowisko 

w priedmiocie rozpatrzenia skargi Pana K.J' w brzmieniu okreSlonym w

zal4cznlku do uchwalY.

Ad.23
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych'

Interpelacie do Prezvdenta Miasta podczas obrad XXXIV sesii Radv Miasta skierowali:

- radny Piotr Czarnecki.
- radny Andrzej Golgbieski,
- radny Jaroslaw HuPalo,
- radny Arkadiusz Piasecki.

Ad.24
Informacie i komunikatY.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski poinformowal Radnych o

terminie sesji absolutoryinei. obrady 35 sesii Rady Miasta wloclawek planuie sig zwolac na

dzieh22 czerwca br.
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Ad.25
Zakoficzenie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XXXN sesji Rady Miasta Wloclawek, ktore odbyiy siq w
dniu 25 maia202l roku.

,9:",",X^oy*iastT 
,

fu-U/-(/,Lu,'
radny Stanislaw Wawrzonkoski

Przygotowal(a): .lol anta Skladanowska
Glowny Specjalista ds

obslusi Radv Miasta

Pzygotowano pzy pomocy programu esesja.pl
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